



有關課程的上課時間及安排，

歡迎致電 2338 7899

向本校職員本詢。

Class: The lessons last **1.5 hours** and are led by one Native English and Mandarin teacher.

上課模式: 小班教學, 每堂 **1.5 小時**, 分別由外語老師及普通話老師輪流帶組。

Language: **English & Mandarin**  
教授語言: **英語及普通話**



地址: 九龍窩打老道 65-65D 地下至二樓

Address: No. G/F-2/F, NO. 65-65D, Waterloo Rd, Kowloon

電話 Tel.: 2338 7899 傳真 Fax: 2338 7922

網址 Website: [www.nobelpreschool.org](http://www.nobelpreschool.org)

 <https://www.facebook.com/nobelpreschool.org>

**A. 12 個月至 18 個月(遊戲小組)**

**B. 18 個月至 2 歲(親子班)**

Introduction

NALA playgroup is a unique program designed to help children from 18 months explore their environment. The curriculum incorporates elements aimed to help children in their development of: spoken, listening and aural skills, as well as improve their problem solving, focus logic, and musical abilities. Parents are present during lessons, so that they can learn the educational techniques for usage at home.

簡介:

幼兒從一歲起開始呈現主動探索周圍的事物，NALA 通過快樂的親子互動遊戲及學習環境，刺激他們不同的感觀，使大腦有充分的發展，同時培養聆聽能力、音樂感和節奏感及認知能力的發展，對兒童將來發展「專注力」、「邏輯思維」、「解難能力」、「語言能力」等有著重要的影響。同時，家長亦能藉以加深了解自己孩子的特質，學習正確的引導方法和觀念，與孩子建立更親密的關係。

Program Contents

Motor skills: the fine and gross motor activities are aimed at helping future development of walking and writing. Sensory integration training: encouraged through doing activities involving taste, touch, smell and sight, sound and movement. Social development: aims to encourage social interaction between the children and their teacher.

Environment: the rich and nurturing environment aims to facilitate the growth of the children in a positive way. Language Development: Our Letterland (phonics) curriculum helps children develop their reading ability through songs, games, storytelling and other activities.

課程內容:

- ◆ 強化大小肌肉、強化手眼、腳眼協調及距離空間感；準備未來行走、寫字；
- ◆ 感覺統合練習：強化腦部發育，幫助發展認知、專注力、語言；
- ◆ 左右協調：平衡腦部發育，幫助發展情緒掌控力、專注力；
- ◆ 為孩子提供了豐富的感官環境，目的是希望在兒童幼嬰期間，刺激幼兒的腦部發展，啟發思維。
- ◆ Letterland 英語拼音課程透過唱遊，故事及遊戲提升幼兒的英語能力。



Parent Notice of Playgroup

親子班家長須知

Parents, please note the following matters:

1. Each Child should be accompanied by **ONE parent** only.
2. In the event of sick leave, telephone notification on the day of the lesson will suffice, but a doctor's certificate must be provided upon their return to school.
3. ONLY one make-up lesson will be arranged every month for any kind of absence.
4. In the event of Typhoon signal no. 3 or above & Red or Black rainstorm warnings, and EBD announce the school suspension, Playgroup classes will be cancelled. Notification will be given for make-up class.
5. Tuition fees should be paid monthly **in advance** on the final lesson of each month for place reservation.

請 貴家長留意以下事項

1. 每位小朋友只限 **1位** 家長陪同上課。
2. 如小朋友需請病假，必須於當天上課之前通知學院，並於復課時提交醫生證明書，以作記錄。
3. 任何缺課(事假或病假)，每月最多補課一堂。
4. 若天文台懸掛三號風球或以上颱風訊號、紅色或黑色暴雨警告訊號，同時教育局宣佈幼稚園停課，親子班將暫停。補課時間會稍後通知。
5. 親子班之學費是按當月之堂數收取，請 貴家長於**最後一課前** **繳交下期學費**，以便留位。

